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Van:

Verzonden: dinsdag 27 juni 2023 09:49

Aan:

Onderwerp: Opvang asielzoekers

Beste heer, mevrouw,  

Naar aanleiding van de huisvesting van asielzoekers aan de Dreef 156 stuur ik u deze email op persoonlijke titel.  

Het is buitengewoon kwalijk dat de bewoners niet eerder zijn geïnformeerd aangaande het pand aan de Dreef 156. 

Het is zielig hoeveel impact een en ander gaat hebben op de buurtbewoners. Moeders die hun verhaal deden m.b.t. 

de schade die zij zullen oplopen, met name ook financieel, huizen worden onverkoopbaar hierdoor en de 

planschade zal in de miljoenen gaan lopen. De speeches van deze moeders hebben op mij veel indruk gemaakt. Is dit 

dan totaal niet van belang?Vol afgrijzen heb ik gisteren gezien dat dit de zittende leden niet zo heel veel doet. 

Daarnaast vrezen ook de overige inwoners voor de op te lopen planschade. Wie gaat deze miljoenen ophoesten? 

Gaan we dit neerleggen bij de bewoners?  

Dit is niet de oplossing om mensen op te vangen. Natuurlijk moeten we mensen opvangen maar 20 man in een huis 

gaat niet werken.  

Mensen moet je 1 op 1 opvangen om goed te integreren. Het is weliswaar beschaafd, maar ook volstrekt naïef om 

te denken dat dit goed zal gaan.  

Waarom neemt niet iedereen die voor opvang is 1 asielzoeker in huis? Dan helpen ze zoals zij dit willen zonder 

anderen (o.a. financiële) schade te laten oplopen. Dat is de enige manier om dit te laten slagen en zo zijn er ook veel 

Oekraïners opgevangen.  

Ik woon hier iets verder vanaf maar de gemeente dreigt nu wederom dezelfde fout te maken door niet kenbaar te 

maken waar de volgende centra komen.  

Buitengewoon misplaatst en elitair. Ik wil u verzoeken om met spoed open kaart te spelen. De bewoners verdienen 

transparantie in plaats van financiële malaise wat voorkomt uit onbehoorlijk bestuur.  

Ik wil u verzoeken om tegen deze plannen te stemmen, dit kan echt niet op deze manier.  

Met vriendelijke groet, 


